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Da der er mange børn og voksne, gående, cyklende og med med barnevogne, der passerer Trojavej, er det 

ikke en holdbar løsning, at der ikke er en  cykel- eller gangsti. Al trafik foregår på vejen, og dette er til fare 

for både biler og andre. 

Se billeder med forslag til sti. 

 

 


